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"Andmekaitse on tähtis, kuid sellest ei tohi saada "püha graali", kuhu peidetakse avaliku raha
kulutamise läbipaistvus," ütles president Toomas Hendrik Ilves eile Brüsselis Euroopa
Parlamendi korraldatud andmekaitsele ja privaatsusküsimustele keskenduval üritusel, tuues
näiteks Euroopa Liidu põllumajandustoetused, kus toetuse saajaid ei avalikustata.

      

"On põhimõtteline filosoofiline küsimus, kas eelistame läbipaistvust või andmete kaitset, kui
räägime sellest, kuhu läheb maksumaksjate raha," rõhutas riigipea üritusel „Building the Digital
Fortress: a Toolkit for Cyber Security" peetud kõnes.

  

President Ilves märkis ühtlasi, et Eestis on kodanikud ise oma andmete omanikud ja see on
suund, mille võiks võtta ka teised riigid Euroopa Liidus. Eesti riigipea peatus oma sõnavõtus
pikemalt ka digimaailma turvalisuse teemal, nentides, et valitsustel on kohustus tagada oma
kodanikele küberruumi turvalisus.

  

"See on eriti oluline avalike e-teenuste ja sellega kaasneva autentimissüsteemi puhul. On asjad,
miks peaks jääma avaliku sektori järelvalve alla," lisas president Ilves.

  

Üritusel arutleti digimaailma ohtude üle ja selle üle, milline peaks olema Euroopa strateegia
seoses küberkuritegevusega ning kuidas see suhestub andmekaitse ja privaatsusküsimustega.
Kuulajaskonna seas oli esindajaid Euroopa Parlamendist, Euroopa Komisjonist, andmekaitsega
tegelevatest organisatsioonidest, erinevatest Euroopa ülikoolidest, Facebookist, Google'ist,
Ericssonist, Microsoftist ja mujalt.
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